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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Pontosan melyik hónapban, melyik vármegye kezd az 
új ügyeleti rend szerint működni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

Május elsejétől ismét újabb vármegyék – Komárom-Esztergom és Békés - álltak át az új ügyeleti
rendszerre. Az OMSZ vezetője még februárban úgy nyilatkozott, hogy: „Tervben volt egyébként,
hogy április-májusra Komárom-Esztergom és Békés vármegye is csatlakozzon, de az itt található
telephelyek még ráncfelvarrásra szorulnak, Szarvason például kifejezetten méltatlan körülmények
uralkodnak, mi a mostaninál sokkal jobb ellátást szeretnénk biztosítani”

Februárban Takács Péter a Kossuth Rádióban elárulta, hogy ez év végéig Pest vármegye, illetve
januárra Budapest is az új ügyeleti rend szerint fog működni.

Tisztelettel kérem, hogy válaszoljon az általam feltett kérdésekre!

1. Pontosan melyik hónapban, melyik vármegye kezd az új ügyeleti rend szerint működni?
2. Milyen intézkedéseket tettek a szarvasi „méltatlan körülmények” kijavítása érdekében? 

Sikerült-e „sokkal jobb ellátást” biztosítani az átállásig?
 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2023. május 08.
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